

C.O. 1979/084  
ARCHIVES ACT

O.C. 1979/084  
LOI SUR LES ARCHIVES

## ARCHIVES ACT

Pursuant to the provisions of the *Archives Act*, the Commissioner of the Yukon Territory is pleased to and doth hereby order as follows:

Commissioner's Order 1974/231 is repealed and the attached Schedule of Fees substituted therefor:

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 26th day of April, A.D., 1979.

---

Commissioner of the Yukon

## LOI SUR LES ARCHIVES

Conformément aux dispositions de la *Loi sur les archives*, il plaît au Commissaire du territoire du Yukon de décréter ce qui suit :

L'Ordonnance du Commissaire 1974/231 est abrogée et remplacée par le barème des droits ci-joint.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 26 avril 1979.

---

Commissaire du Yukon

**SCHEDULE OF FEES RESPECTING PHOTOGRAPHIC AND PHOTOCOPY SERVICES OFFERED BY THE YUKON ARCHIVES**

**BARÈME DES FRAIS CONCERNANT LES SERVICES DE PHOTOGRAPHIE ET DE PHOTOCOPIE OFFERTS PAR LES ARCHIVES DU YUKON**

Size	Price
1. Photographs, black and white prints and enlargements, either matte or glossy finish.	
up to and including 8" X 10" 20.3 cm X 25.4 cm	\$3.00 each
11" X 14" 28cm X 35cm	\$5.00 each
16" X 20" 40.6cm X 50.8cm	\$9.00 each
2. Copyright for publication	NIL
3. Photocopies produced on either letter 8 1/2" X 11" (21.5cm X 28cm) or legal 8 1/2" X 14" (21.5cm X 35 cm) size paper	.15c per page
Photocopies produced on either 11" X 17" (28cm X 43cm) or 14" X 18" (35cm X 45.5cm) size paper	.25c per page
4. The Yukon Archives reserves the right to determine what may be photocopied and the number of photocopies that a researcher or institution is allowed to purchase during a year.	
5. It is a condition of the use of a photograph in any book, magazine, newspaper, television production, film or poster that a credit line be inserted crediting the use of the photograph of the Yukon Archives.	

Format	Prix
1. Photographies, impressions en noir et blanc et agrandissements, fini mat ou lustré	
8 po sur 10 po, 20,3 cm sur 25,4 cm ou moins	3 \$ chacune
11 po sur 14 po 28 cm sur 35 cm	5 \$ chacune
16 po sur 20 po 40,6 cm sur 50,8 cm	9 \$ chacune
2. Frais de droit d'auteur pour la publication de photographies	SANS FRAIS
3. Photographies reproduites sur du papier format commercial 8 1/2 po sur 11 po (21,5 cm sur 28 cm) ou format ministre 8 1/2 po sur 14 po (21,5 cm sur 35 cm)	0,15 \$ la page
Photographies reproduites sur du papier format 11 po sur 17 po (28 cm sur 43 cm) ou 14 po sur 18 po (35 cm sur 45,5 cm)	0,25 \$ la page
4. Les archives du Yukon se réservent le droit de décider ce qui peut être photocopié ainsi que le nombre de photocopies qu'un chercheur ou une institution est autorisé à acheter au cours d'une année.	
5. Une photographie contenue dans un livre, une revue, un journal, une production télévisée, un film ou une affiche ne peut être utilisée que si le nom des archives du Yukon y est indiqué comme source.	